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Köşe Yazısı Sayfa 7’de

Yusuf KABUKÇU
KURULTAY TÖREN
ALANI (5)

Hem çiftçi,
hem üretici
kazanacak

Denizli’de

çiftçiler baş
kaldırdı

Denizlispor’da Samet Emre
Gündüz krizi baş gösterdi. 20 ya-
şındaki genç futbolcu alacakları
ödenmediği için kulübe ihtar çe-
kerken Başkan Ahmet Yalın Yıldı-
rım, “Şu an durumu belli değil an-
cak ‘burada oynayacağıma kurye
olurum’ diyor” dedi. >>Spor’da

DSO Yönetim Ku-
rulu Başkanı Selim
Kasapoğlu, artan kon-
kordato taleplerini,
faiz ve kur politikası-
nın getirdiği mevcut

sorunları, yaşanan fi-
nansmana erişim sı-
kıntılarını değerlendir-
mek üzere bankaları-
nın bölge müdürleri ile
bir araya geldi. >>4’te

İklim özellikleri
nedeniyle Deniz-
li’nin üzüm üretim
merkezlerinden biri
olan Bekilli’de, su-

suz tarımla yetişen,
kalitesi ve aromasıy-
la ünlü üzümün ha-
sadına başlandı.
>>Haberi 4’te

Denizli’nin Çivril ilçe-
sinde ormanlık alanda çı-
kan yangına karadan
ekipler, havadan ise yan-
gın söndürme helikopte-
riyle müdahale edildi.
>>Haberi Sayfa 3’te

çivril’de
yangın 

seferberliği!

Denizli Büyükşehir
Belediye Başkanı Bülent
Nuri Çavuşoğlu, üretim
maliyeti her geçen gün ar-
tan büyükbaş hayvan ye-
tiştiricilerine yem desteği
vereceklerini müjdeledi. 
>>Haberi Sayfa 5’te

Denizli Mer-
kez Ziraat Oda-
sı Başkanı Ham-
di Gemici, ta-
rımda yaşanan sıkın-
tılar nedeniyle isyan
etti. “Ne yapacağımı-

zı şaşırmış du-
rumdayız” di-
yen Başkan
Gemici,” Allah

korusun kıtlıkla kar-
şı karşıya kalabiliriz”
dedi. >>5’te

Denizli Otomobilciler
Dernek başkanı ve Motor-
lu Araç Satıcıları Federas-
yonu (MASFED) Yönetim
Kurulu Üyesi Necip İrdem,

motosiklet satışlarındaki ar-
tışla ilgili, “Motosikletlerin
tercih edilme sebebi fiyat-
ların uygun olması” dedi.
>>Haberi Sayfa 8’de

TÜİK Ağustos ayı motorlu taşıtlar istatistiklerini yayın-
ladı. Yayınlanan verilere göre, Denizli’de motosiklet grubu
satışları geçen yıla göre yüzde 25 oranında artış gösterdi. 

otomobil hız kesti
motosiklet revaçta

Merkezefendi ilçesi Karahasanlı Mahalle-
sinde 2021 yılında yapımına başlanan ve mü-
teahhitlerin işi bırakması nedeniyle bir türlü
tamamlanamayan Denizli Şehir Hastanesi
için en son mayıs ayında 4. ihale yapıldı.

İlk ihalesi Aralık 2020'de 1 milyar 34 mil-
yon 53 bin liraya gerçekleştirilen 1000 yataklı
Denizli Şehir Hastanesi'nin ikmal inşaatı, ma-
yıs ayında yapılan 4. ihalede Acil Durum Has-

tanesi inşaatı ile birlikte 11 milyar 999 mil-
yon liraya yeni firmaya verildi. İhalenin so-
nuçlanmasının ardından şantiyede çalışma-
lar tekrardan başladı. 

AK Parti Denizli İl Başkanı Yücel Güngör,
400 yataklı acil durum hastanesinin 210 gün-
de, bin yataklı şehir hastanesinin ise 720 gün-
de tamamlanacağını açıkladı.
>>Haberin Devamı Sayfa 5’te

AK Parti Denizli İl Başkanı Yücel Güngör, Denizli Şehir Hastanesi ile Acil
Durum Hastanesi inşaatına başlandığını söyledi. Güngör, Acil Durum Has-
tanesi'nin 210, Şehir Hastanesi'nin 720 günde tamamlanacağını bildirdi.

CALISMALAR 
YENiDEN BASLADI

denizli Şehir
Hastanesi’nde

‘Denizlispor’Da 
oynayacağıma

kurye olurum diyor’

HaBer
ÖZelÖZel

HaBer
ÖZelÖZel

HaBer
ÖZelÖZel

‘KıtlıKla karşı 
karşıya kalabiliriz’

‘KonKordato
son çare olmalı’

Bekilli’de susuz
yetişen üzümler

hasat ediliyor
Kuraklık nedeniyle

pek çok çiftçinin zor gün-
ler geçiriyor. Konuyla ilgili
açıklamada bulunan De-
nizli Tarım Platformu Baş-
kanı İrfan Osman Hati-
poğlu, suyun tarımsal üre-
timde en pahalı girdi ol-
duğunu, su stresinin gi-
derek artacağını vurgula-
dı. >>Haberi Sayfa 4’te
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Pozitif düşüncelerinizle dikkat
çekebileceğiniz bir süreçten ge-
çiyorsunuz. Yaşamsal konularda
beklenmedik gelişmelerle karşı-
laşabilirsiniz. Olumsuzlukları ge-

ride bırakmayı başardığınız sü-
rece her şey daha iyiye gidebilir.

KOÇ (21 Mart-20 Nisan)

İçinde bulunduğunuz duruma
uygun adımlar atmanın sizin açı-
nızdan çok daha önemli olabile-
ceğini de unutmamanız gerek-
mekte. Dengeleri zorlayabilecek

her ne varsa ondan uzak durma-
lısınız. 

BOĞA (21 Nisan-20 Mayıs)

Mümkün olanlar üzerinde et-
kinlik göstermeye çalışmalı ve
elinizden gelenin en iyisini yap-
mak için harekete geçmelisiniz. 

Sizi zorlayabilecek her ne
varsa ondan uzak durmanız ge-

rekiyor. 

İKİZLER (21 Mayıs-21 Haziran)

Aldığınız ve alacak olduğunuz
enerjilerden doğru anlamda ya-
rar sağlayabildiğiniz sürece her-
hangi bir sorun ya da sıkıntı ile
karşılaşmayacaksınız. Doğru

planlama ile tüm sorunların üste-
sinden gelme şansınız var. 

YENgEç (22 Haziran-22 Temmuz)

Dengeleri lehinize çevirme
şansınız da bir hayli fazla. Sınır-
ları gereğinden fazla zorlamak-
tan kaçınmalı ve olabildiğince
daha dengeli olmalısınız. So-

runları halletme noktasında daha
kontrollü olmanız gerekiyor.

ASLAN (23 Temmuz-23 Ağustos)

Tam olarak istediklerinize ulaş-
ma şansınız var. Koşullar zaman
zaman değişim gösterecek olsa
da üstesinden gelmeyi başara-
caksınız. Beklenmedik gelişme-

ler yaşanacak olsa da üstesin-
den gelmeyi başaracaksınız.

BAŞAK (24 Ağustos-23 Eylül)

Canınızı sıkabilecek her ne
varsa ondan uzak durmalı ve eli-
nizden geleni yapmalısınız. İs-
tenmeyen sorunları ve sıkıntıları
tamamen ortadan kaldırma şan-

sınız var. Bunun için biraz daha
sabırlı olmalısınız.

TERAZİ (24 Eylül-23 Ekim)

Anlaşılabilir adımlar atabildiği-
niz sürece her şeyin daha da iyi-
ye gidebileceğini unutmayın.
Sizi memnun edecek sonuçlar
alacaksınız ancak bunun için bi-

raz daha beklemede kalmanız
gerektiğini de unutmayın.

AKREP (24 Ekim-22 Kasım)

İçinde bulunduğunuz duruma
uygun adımlar atmanın her açı-
dan önemli olabileceğini unut-
mamanız gerekiyor. Kafanızın
içinde yer eden tüm olumsuz-

lukları geride bırakmaya çalış-
malısınız. 

YAY (23 Kasım-21 Aralık)

Sakinliğinizi korumayı başardı-
ğınız sürece her şeyin daha da
iyiye gidebileceğini unutmamalı-
sınız. 

Kontrol tamamen sizin eliniz-
de olmalı ve bu konuda da ne

gerekiyorsa onu yapmalısınız.

OĞLAK (22 Aralık-20 Ocak)

Aşk ve ilişki hayatınızda ufak
tefek sorunlarla karşılaşacak ol-
sanız da üstesinden gelebile-
ceksiniz. Hisleriniz net olarak
ifade etmeniz gereken bir gün-

den geçiyorsunuz. Daha sakin
kalmanız gerekmekte.

KOVA (21 Ocak-19 Şubat)

Genel olarak kendinizi başarılı
hissedebileceğiniz bir süreçten
geçiyorsunuz. Çevresel koşulla-
ra uygunluk göstermeyi başar-
dığınız takdirde herhangi bir so-

run ya da sıkıntı ile karşılaşma-
yacak olmanız da önemli. 

BALIK (20 Şubat-20 Mart)

günlük Burç yorumları

Dünya Sağlık Örgütü’nün
(DSÖ) Maymun Çiçeği hastalı-
ğına yönelik son uyarılarıyla bir-
likte, küresel sağlık endişeleri
yeniden alevlenirken İnfeksiyon
Hastalıkları Anabilim Dalı Baş-
kanı Prof. Dr. Levent Doğancı ise
asıl tehlikenin Maymun Çiçe-
ğinden çok daha büyük olduğu-
nu ifade etti. 

Prof. Dr. Levent Doğancı,
Maymun Çiçe-
ği hastalığının
ötesinde, çiçek
hastalığı gibi
biyolojik teh-
ditlerin Türkiye
ve dünya için
çok daha ciddi
sonuçlar do-
ğurabileceğini
b e l i r t e r e k ,
“Özellikle stra-
tejik düzeyde
saklanan çiçek
virüsleri ve bu
konuda ABD’nin attığı adımlar,
küresel biyolojik güvenlik endi-
şelerini daha da artırıyor” dedi.

“3 YERDE SAKLANIYOR”
Dünya genelinde artan sosyal

çalkantılar, terör ve savaşlarla bir-
likte, biyolojik tehditlerin önemini
vurgulayan Prof. Dr. Levent Do-
ğancı, 1978’de dünyadan sö-
külmüş gibi görünen çiçek has-
talığı virüsünün, aslında
DSÖ’nün Cenevre’deki stokla-

rında, Moskova’daki bir labora-
tuvarda ve ABD’nin WalterReed
Askeri Araştırma Laboratuvarı
gibi belirli noktalarda saklandığını
söyledi. Bu durumun virüsün
potansiyel bir biyolojik silah ola-
rak kullanılabileceği endişesi do-
ğurduğunun altını çizen Prof.
Dr. Doğancı, gelişmeleri farklı bir
perspektiften ele aldı. Doğancı,
Maymun Çiçeği’nin özellikle im-

mün yetmezliği olan bireyler için
tehlike oluşturduğunu kabul et-
mekle birlikte, çiçek hastalığının
daha büyük bir risk taşıdığını vur-
gulayarak sözlerine şöyle de-
vam etti: 

“GENÇ NÜFUSU İMMÜN 
HALE GETİRMEK 
İSTİYORLAR”
“ABD’de MVA-Nordicsuşu

olarak bilinen ve en güvenilir çi-
çek aşısının üretilmesi, bu riske

karşı bir önlem olarak sunuluyor.
Ancak bu aşının sadece ABD’de
tek bir firma tarafından üretiliyor
olması ve Amerikan halkına yay-
gın olarak uygulanmaya baş-
lanması, küresel bir endişe kay-
nağı. Dünya artık çok küçük bir
coğrafya. Bir ülkede yaşayan
belli bir popülasyonun, kitlesel
olarak çiçek gibi tehlikeli bir has-
talığa karşı kolaylıkla immün

olabilecek potansiyele sahip
olması; diğer ülkelerin ba-
ğışıklığı olmayan genç- orta
yaşlı büyük sayıda nüfusla-
rının bulunması tedirgin edi-
ci bir durum. 

ABD kendi hal-
kına ve dünyaya
DSÖ ve kendi fe-
deral sağlık örgütle-
ri üzerinden mesaj
veriyor; ‘gidip aşı
olabilirsiniz’ ve
‘MVA aşısı son de-
rece güvenilir bir

aşıdır’ şeklinde. Amaç-
larının genellikle im-
münyetmezlikli HIV veya
transplantlılar için risk
olan maymun çiçeği olduğunu iyi
niyetli bir yaklaşımla söylüyorlar;
eradike edilmiş insan çiçeği için
kendi genç nüfusunu da immün
hale getirmek istiyorlar. Ama
WalterReed’ USARIID labora-
tuvarının çok ciddi bir çiçek la-
boratuvarı mevcut ve orda vah-
şi virüs üretimi kolaylıkla yapıla-

biliyor. Kozmik klirensle girilebi-
len bir laboratuvar. Bu perspek-
tifi de düşünmek ve daha kriz
başlamadan Ankara suşumuzu
getirip, üretip-depolamak ge-
rektiği kanısındayım.”

“1980’DEN SONRA 
DOĞAN NÜFUSUN 
YÜZDE 100 ÇİÇEK 
RİSKİ ALTINDA”
Altınbaş Üniversitesinden

Prof. Dr. Doğancı, Türkiye’nin de
bu biyolojik tehditlere karşı ha-
zırlıklı olması gerektiğini belirte-
rek, “MVA suşu elimizde olduk-
tan sonra, iki üç ayda tüm nü-

fusumuza yetecek
aşıyı üretebilecek
bir potansiyele sa-
hibiz. Türkiye’nin
bu aşıyı stoklaya-
rak hızlı bir şekilde
üretime geçmesi
gerekiyor. Özellik-
le 1980’den sonra
doğan nüfusun
yüzde 100 çiçek
riski altında. Kimin
neyi planladığını

asla tahmin edemeyiz. Çiçek
hastalığı çok etkili bir biyolojik si-
lah ve ABD Kongresi, BM’in bi-
yolojik silah konvansiyonunu 20
yıldır halen imzalamadı. Bu pers-
pektifi de düşünmek ve daha kriz
başlamadan Ankara suşumuzu
getirip, üretip-depolamak ge-
rektiği kanısındayım" dedi. İHA

prof. Doğancı’dan korkutan açıklama

Endokrinoloji ve Metabolizma
Hastalıkları Uzmanı Dr. Esra Tu-
tal, gebelikte şeker hastalığı hak-
kında açıklamalarda bulundu.
Dr. Tutal, “Gebelik şekeri, gebelik
sırasında tespit edilen kan şeke-
ri yüksekliğidir. Gebelik şekeri an-
nede yüksek tansiyon hastalığı
gelişme riskini artırır. 

Ayrıca bebekte yenidoğan
döneminde hipoglisemi (şeker
düşüklüğü) ve yenidoğan sarılı-
ğını tetikleyebilir. Şeker hastalı-
ğı gelişme riskini artıran unsurlar
ise ailede şeker hastalığı olması,
gebelikten önce kilolu olmak,
4.5 kilogramdan daha ağır bebek
doğurmuş olmak, öncesinde er-
ken doğum yapmış olmak, ge-
belik öncesi gizli şeker hastalığı,
25 yaşın üzerinde gebe kalmak

ve polikistikover sendromudur”
diye konuştu.

"TANI KONMA SÜRECİ"
Hiçbir risk faktörü olmadan

da gebelik şekerinin gelişebile-
ceğinin unutulmaması gerektiği-
ni belirten Uzm. Dr. Tutal, “Ge-
nellikle gebeliğin 24. ve 28. haf-
taları arasında gebelik şekeri teş-
hisi konulur. Önceden gebelik şe-
keri geçirdiyseniz veya doktoru-
nuz riskli olduğunuzu düşünü-
yorsa, 13. haftadan önce de
testler yapılabilir. Gebelik şeke-

ri taraması, oral glukoz tolerans
testi (şeker yükleme testi olarak
bilinir) ile yapılır. 50 gram glu-
kozlu içecek içildikten 30 dakika
sonra alınan kan düzeyine bakı-
lır. Test sonucu anormal ise 100
gram glukoz ile tekrar test yapı-
lır” şeklinde konuştu.

“ANNEDE ŞEKER 
OLDUĞUNU 
BİLMEMEK RİSKLİ"
Şeker yükleme testi yaptır-

manın zararlı olmadığını dile ge-
tiren Uzm. Dr. Tutal, “Test sıra-

sında alınan şeker, 1 bardak şe-
kerli içecek, birkaç dilim tatlı ya
da bir tabak pirinç pilavındaki şe-
ker kadardır. Asıl riskli olan du-
rum annede gebelik şekeri olması
ve bu durumun bilinmemesidir.
Anne kanındaki yüksek şeker,
bebeğe geçerek bebekte aşırı
miktarda insülin üretilmesine,
bu da bebeğin aşırı büyümesine
neden olur. Aşırı büyük olan
bebeklerin doğum travmalarına
maruz kalma ihtimalleri artar.
Annenin yüksek kan şekeri, erken
doğumu tetikleyebileceği gibi
bebeğin aşırı büyük olması da er-
ken doğum kararının alınmasına
neden olabilir. Gebelik şekeri
olan annelerin bebeklerinde do-
ğum erken olmasa bile akciğer
gelişimi yetersiz olabilir ve bebek
doğduğu zaman nefes almakta
zorlanabilir. Kan şekeri kontrol-
süz olan annelerden doğan be-
beklerde doğum sonrası kan şe-
keri düşebilir. Çok ciddi düşüşler
bebeğin havale geçirmesine ne-
den olabilir. Derhal kan şekerinin
yükseltilmesi gerekir. Gebelik şe-
keri olan annelerden doğan be-
beklerde yaşamlarının ileri dö-
nemlerinde obezite ve Tip 2 di-
yabet hastalığı gelişme riski art-
mıştır" ifadelerini kullandı. İHA

Yaklaşık her 10 gebeden 1’inin gebelik şekeri tanısı aldığını belirten Endokrinoloji ve Metabolizma Has-
talıkları Uzmanı Dr. Esra Tutal, “Gebelik şekeri, annede yüksek tansiyon hastalığı gelişme riskini artı-
rır. Ayrıca bebekte yenidoğan döneminde şeker düşüklüğü ve yenidoğan sarılığını tetikleyebilir” dedi.

Uzman Diyetisyen Rengin
Özbay, tüketilen kuru meyvele-
rin iyi bir ara öğün alternatifi ol-
duğunu kaydetti.

Zamanında ve ürün çok iken
toplanmış meyvelerin suyunun
uçurulması ile hazırlanan kuru
meyvelerin lif açısından zengin
olduğunu ve sindirimi kolaylaş-
tırdığını belirten Özbay, kuru
meyvelerin aynı zamanda diyet
yapanlar için de vazgeçilmez bir
ara öğün alternatifi olduğunun al-
tını çizdi. Özbay, “Kurutma işle-
mi yiyecekleri korumak için kul-
lanılan en eski yöntemlerden
biri. Kuru meyveler, yaş meyve-
nin içerdiği yüzde 90 oranında-
ki suyun yüzde 10-20 oranlarına
düşürülmesi ile elde ediliyor. Bu
işlem ile içlerindeki su oranı aza-
lan sebze ve meyvelerin şeker
oranları yükselir ve dayanıklılık-
ları artar. Kurutma işlemi sonra-
sı C vitamini dışında bütün mi-
neralleri korunur, kuru meyveler,
vücudu yüksek antioksidan po-

tansiyeller ile öncelikle serbest ra-
dikallere karşı korur.” dedi.

“FAYDALARI 
SAYMAKLA BİTMEZ”
Kurutmaya en elverişli mey-

velerin elma, armut, vişne, erik,

kayısı, üzüm ve dut, kivi, mango,
muz, çilek, ananas olduğunu
söyleyen Özbay, “Bu meyvelerin
faydaları saymakla bitmez. Lif
açısından zengin olan kuru mey-
veler sindirim sisteminin de dos-
tudur. Özellikle diyet yapanlar

için oldukça idealdir. Kurutulan
meyveler uzun süre dayanıklılı-
ğını korur. İçerdiği su miktarı
düşük olduğundan yiyeceği bo-
zacak mikroorganizmalar geli-
şip, çoğalmaz." şeklinde konuş-
tu. İHA

Gebelik şekerine dikkat!

Kuru meyvelerin faydası saymakla bitmiyor



Denizli’nin Çivril ilçesinde or-
manlık alanda çıkan yangına
karadan ekipler, havadan ise
yangın söndürme helikopteriyle
müdahale edildi.

Yangın, Denizli’nin Çivril ilçesi
Çıtak Mahallesi’nde ormanlık
alanda çıktı. Edinilen bilgilere

göre, akşam saatlerinde başlayan
yangın hızla yayıldı. Orman sa-
hasında duman ve alevleri fark
eden çevredeki vatandaşların
ihbarı üzerine bölgeye çok sayı-
da ekip sevk edildi.Yangına, 1
uçak, 3 yangın söndürme heli-
kopteri, 3 su ikmal aracı, 10

arazöz, çok sayıda it-
faiye ve 40 personel
ile müdahale edildi.
Yangında, yaban ha-
yatı ise olumsuz etki-
lendi. Yaklaşık 6 sa-
atlik yoğun uğraşların
ardından soğutma
çalışmaları yapıldı.
Yangının çıkış nede-
ni ile ilgili inceleme
başlatıldı. İHA
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DENiZLi’de VEFAT EDENLER - DEFNEDiLEN CENAZELER

Denizli’de girdikleri kuyumculara sah-
te bileklik ve kolye satan dolandırıcılar gir-
dikleri son kuyumcuda yakayı ele verdi.
İşyeri çalışanının fark etmesi üzerine ka-
çan 3 şüpheli yakalandı.

Denizli’nin Merkezefendi ilçesi Sa-
raylar Mahallesi Bayramyeri Meydanı
Kuyumcular bölgesinde meydana gelen
olayda 3 şüpheli ellerindeki sahte altınları
satmak için kuyumculara gitti. Girdikleri
5 kuyumcuya sahte zincir şeklindeki bi-
leklik ve kolyeleri 52 bin 260 TL karşılı-
ğında satmayı başaran dolandırıcılar gir-
dikleri son kuyumcuda fark edildi. İşye-
ri çalışanın dikkati sayesinde durumu fark
etmesi üzerine 3 şüpheli kaçarak uzaklaştı. 

İhbar üzerine bölgeye sevk edilen
polis ekipleri izledikleri güvenlik kameraları
ve yaptıkları çalışmalar neticesinde 3
şüphelinin kimliğini belirledi. Kimlik tes-
pitlerinin ardından 3 şüphelinin yaka-
lanması için çalışma başlatıldı. Yapılan de-
taylı incelemelerde il dışından geldikleri
belirlenen şüphelilerin kullandıkları araç
tespit edildi. Kente geldikleri araçla birlikte
yakalanan 3 şüphelinin yapılan üst ve
araçta yapılan aramalarda 1 kolye, 3 bi-
leklik olmak üzere 4 sahte altın zincir, 98
bin 70 TL para, 4 adet cep telefonu ele
geçirildi. Emniyetteki işlemlerinin ardın-
dan adliyeye sevk edilen 3 şüpheli tu-
tuklandı. İHA

Kuyumcuları sahte
altınla dolandırdılar

çivril’de yangın
seferBerligi!

HABER MERKEZİ
Denizli İl Emniyet Müdürlüğü,

vatandaşların şikayet ettiği Aktepe
ve Kayıhan Mahallelerini
bağlayan Gökpınar Barajı
Çevre Yolu ile ilgili açıkla-
mada bulundu. 

Denizli İl Emniyet Mü-
dürlüğü, vatandaşların şi-
kayetçi olduğu Aktepe ve
Kayıhan Mahallerini bağla-
yan yeni yol ile ilgili açıkla-
malarda bulundu. Yapılan
açıklamada, “21 Ağustos
2024 tarihinde basında ve
sosyal medyada çıkan ha-
berlere konu olan Aktepe ile
Kayıhan Mahallelerini bağlayan
yeni yolun, yaklaşık 2,8 km uzun-
luğunda çift şeritli bölünmüş yol ol-
duğu, yolda durma-duraklama-
park etmeyi yasaklayıcı trafik işaret
ve levhaları ile kısıtlamanın bulun-
madığı, yol kenarında işaretlen-
miş park ceplerindeki araçların tra-
fik akışını engellemediği, meskun
mahal olmayan ve yakın çevresin-
de yerleşim yeri ile faal işyerleri bu-
lunmayan bölgenin meskun ma-

halle çevrilmesi, yolun çevre dü-
zenlemesi, yeşillendirilmesi, ağaç-
landırılması, ıslah, park bahçe ile

sağlıklaştırma çalışmaları beledi-
yelerin görev ve sorumluluğunda-
dır. Yolun trafik ve asayiş güvenli-
ği denetimi İl Emniyet Müdürlüğü-
müz tarafından yapılmaktadır” ifa-
deleri kullanıldı.

“GEREKLİ ADLİ VE İDARİ
İŞLEMLER YAPILMAKTADIR”

Bugüne kadar yapılan adli iş-
lemleri de belirten İl Emniyet Mü-
dürlüğü, “Bugüne kadar çevreyi ra-

hatsız etme konuları dahil gelen tüm
ihbarlar değerlendirilerek, gerekli
adli ve idari işlemler yapılmaktadır.

Kamu malına zarar veril-
mesiyle ilgili herhangi bir şi-
kâyet ve ihbar bulunma-
maktadır. Yolun trafiğe
açıldığından bu yana bah-
se konu bölgede asayiş
yönünden bir kasten yara-
lama, trafik yönünden bir
aydınlatma direğine çarp-
ma suretiyle tek taraflı
maddi hasarlı trafik kazası
meydana gelmiştir. Yapılan
146 asayiş, 36 trafik uy-
gulamasında 1527 araç,

2727 şahıs kontrol edilmiş 36 şahıs-
araca gürültü konusundan, 84 sü-
rücüye alkollü araç kullanmaktan,
13 motosiklet ve araç sürücüsüne
abartı egzozlu araç kullanmaktan,
64 sürücüye ehliyetsiz araç kullan-
maktan ve 22 motosiklet sürücü-
süne de kask takmamaktan idari iş-
lem uygulanmıştır. Önleyici devri-
ye ekip faaliyetlerimiz, uygulama ve
denetimlerimiz artarak devam ede-
cektir” denildi.

“Bin 500 araç, 2 Bin 700
ŞaHıs Kontrol edildi”

Denizli’nin Acıpayam ilçesinde sa-
manlıkta çıkan yangın, kısa sürede bü-
yüyerek mahallede paniğe neden oldu. İt-
faiye ekiplerinin yoğun çabası sonucun-
da yangın kontrol altına alındı.

Yangın Denizli’nin Acıpayam ilçesin-
de Aşağı Mahalle Ucarı Köprüsü yanın-
da meydana geldi. Edinilen bilgilere
göre, samanlıkta çıkan yangın ormanlık
alana sıçradı. Yangının vatandaşlar ta-

rafından fark edilmesiyle birlikte, hemen
itfaiye ve polis ekiplerine haber verildi.

İhbar üzerine olay yerine Denizli Bü-
yükşehir İtfaiye Acıpayam ekiplerinin
yangına mücadelesiyle alevler kontrol al-
tına alındı. Yangın nedeniyle yaralanan
ya da hayatını kaybeden olmadığı öğre-
nilirken samanlıkta maddi hasar meyda-
na geldi. Yangının çıkış nedeni ile ilgili so-
ruşturma başlatıldı. İHA

samanlıKta çıKan
yangın KorKuttu
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İBRAHİM ALAYONT 
Gelen son zamların ardından kara

kara düşünmeye başlayan araç sahiple-
rine nefes aldıracak bir haber geldi. Ben-
zinin litre fiyatına 1 lira 46 kuruş indirim

yapılacak. Brent petrol fiyatlarındaki dü-
şüşler ve döviz kurlarındaki dalgalanma-
larla birlikte, Türkiye'de akaryakıt fiyat-
larında hareketlilik devam ediyor. ÖTV
zamları ve global piyasalardaki dalga-

lanmalar, benzin ve motorin fi-
yatlarına doğrudan yansıyor. An-
cak bu kez tüketicilere sevindiri-
ci bir haber var. Sektör kaynak-
larından edinilen bilgiye göre;
yurt dışı piyasalardaki gerileme-
nin ardından 23 Ağustos 2024 ta-
rihinden itibaren benzin fiyatları-
na 1 lira 46 kuruşluk bir indirim
bekleniyor. İndirimin ardından,
benzinin litre fiyatı Denizli’de 44
lira 22 kuruşa gerileyecek.

Benzine 1 lira 46 kuruş indirim geliyor

FERHAT SOLKOL
Denizli Tarım Platformu, çiftçi-

lerin su kıtlığı yüzünden yaptıkları
eylem sonrası, önümüzdeki üretim
dönemlerinde su kıtlığı stresinin
azalması için proje geliştirdi. Ya-
kında il ve yerel yöneticilere suna-
caklar. Çalışma ile bilgi veren De-
nizli Tarım Platformu Başkanı İrfan
Osman Hatipoğlu “Daha önce
Çivril’de ve Sarayköy’de çiftçilerin
taleplerini dile getirdikleri eylemleri
destekliyoruz. Bu eylemler anlık çö-
züm talebi içeriyor. Su kıtlığı ile il-
gili uzun dönemli stratejik plan ge-
liştirilmelidir. Hazırladığımız plan üç
yıllık uygulamaya kapsamakta,
suyu nasıl etkin, verimli kullanabi-
liriz arayışıdır” dedi.

Denizli Tarım Platformu hazır-
ladığı stratejik planda, su kıtlığının
hem doğal hem de insan eliyle ya-
ratılan bir durum olduğu vurgu ya-
pıldı. Başkan Hatipoğlu “Kıtlığın
aşılmasında doğa kaynaklı aşa-
masına müdahale etmek çok zor.
İnsanlar tarafında yaratılan kıtlığın
stresini azaltmak elimizde. Çiftçile-
rimizi suyu etkin, verimli nasıl kul-
lanabilirler konusunda eğitime al-
malıyız. Geleneksel tarımsal üretim
yerine ileri üretim tekniklerine yö-
nelmeleri sağlanmalı. Doğrudan
anıza ekim gibi. Üretim bölgeleri-
ne göre bitki desenleri önerilmeli.

Basınçlı sulama yöntemlerine yö-
nelmeleri için özendirici önlemler
alınmalı. Bunlara benzer birçok
önerimizi ilgililere sunacağız” açık-
lamasında bulundu.

“SU STRESİ 
GİDEREK ARTARAK”
Başkan Hatipoğlu açıklama-

sında suyun tarımsal üretimde en
pahalı girdi olduğunu, su stresinin
giderek artacağını vurgu yaparak
“Önerdiğimiz önlemler alınırsa De-
nizli’de su stresinin azalacağını,
üretimde kopmaların olmayaca-
ğını inanıyoruz” dedi.

“su kıtlığı çiftçilerimizi
perişan ediyor”

HABER MERKEZİ
DSO Yönetim Kurulu Başkanı

Selim Kasapoğlu, artan konkorda-
to taleplerini, faiz ve kur politikası-
nın getirdiği mevcut sorunları, ya-
şanan finansmana erişim sıkıntıla-
rını değerlendirmek üzere banka-
larının bölge müdürleri ile bir ara-
ya geldi. Başkan Kasapoğlu, "İş
dünyası olarak yaşadığımız zor-
luklar karşısında karamsar değil
ihtiyatlı olmamız gerektiğinin far-
kındayız. Yaşanan bu sıkıntılı sü-
reçten firmalarımız daha güçlü çı-
kacaktır" dedi.

Denizli Sanayi Odası (DSO)
Yönetim Kurulu Başkanı Selim
Kasapoğlu ve DSO Yönetimi, Tür-
kiye’nin önde gelen bankalarının
bölge müdürlerini ağırladı. Eko-
nomideki son gelişmeler ve reel
sektörün sorunlarının masaya ya-
tırıldığı toplantıda ayrıca, DSO
Meclis Başkanı Okan Konyalıoğlu,
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı
Osman Uğurlu, Yönetim Kurulu
Üyeleri Enis Emre Boz, Ali Fuat
Özel, Levent Çaputçu, Orçun Alp-
tekin ve Genel Sekreter Dr. Sezgi
Akbaş da yer aldı. 

Davetlerine icabet ederek katı-
lım sağlayan Bölge Müdürlerine te-
şekkürlerini sunan Yönetim Kuru-
lu Başkanı Selim Kasapoğlu, finans
sektörünün önemli temsilcilerinin
Bölge ve İl Müdürlerini ağırlamak-
tan büyük memnuniyet duyduğu-
nu dile getirdi. Sanayicilerin yaşa-
dığı finans sorunlarını değerlen-
dirmek üzere bir araya geldiklerini
belirten Başkan Kasapoğlu, ilk ola-

rak Denizli ekonomisi, dış ticareti,
istihdamı ve finansal göstergeleri-
ni içeren güncel verilere dair bir su-
num gerçekleştirdi.

“KONKORDATO SON 
ÇARE OLMALI”
Konkordato ile ilgili yaşanan son

gelişmelere dikkat çekerek, kon-
kordato ilan eden firmaların sayı-
sında Türkiye genelinde bir artış ol-
duğunu belirten Başkan Kasapoğ-
lu, konkordatonun ilk çözüm yön-
temi olmaması gerektiğini ifade
etti. Başkan Kasapoğlu, "İş dünya-
sı olarak yaşadığımız zorluklar kar-
şısında karamsar değil ihtiyatlı ol-
mamız gerektiğinin farkındayız.
Yaşanan bu sıkıntılı süreçten fir-
malarımız daha güçlü çıkacaktır.
Konkordato mekanizmasının son
çare olması gerektiğini ve alacak-
lıya etkilerini minimuma indirecek
bir mevzuat düzenlemesine ihtiyaç
olduğunu düşünüyoruz.

Finans sektörümüzün ve sana-
yicilerimizin güçlü iletişim kanalla-
rı kurarak, iş birliği içinde bu süre-
ci atlatacaklarına inanıyoruz. Ger-
çekleştirdiğimiz bu toplantı vesile-
siyle bu yönde önemli bir adım at-
mış olduk" dedi.

“SÜREÇ HEM BORÇLUYU 
HEM DE ALACAKLIYI 
KORUYACAK ŞEKİLDE 
İLERLETİLMELİ”
Sadece konkordato ilan eden

firmanın değil, alacaklı olan firma-
nın da ciddi sorunlarla karşı karşı-
ya kaldığını belirten Başkan Kasa-

poğlu, "Alacaklı olan firmalar çoğu
zaman bu konuda çaresiz bırakılı-
yor. Konkordato ilanı sonrasında-
ki süreç hem borçluyu hem de ala-
caklıyı koruyacak şekilde ilerletil-
meli. Ticari alacaklar bu zincirin di-
ğer halkalarında da bozulmalara yol
açıyor. Bankalar, konkordato kararı
almadan önce firmalarla oldukça
sıkı ve uzlaşı yaklaşımı güden bir
görüşme ile bu süreci neticelendi-
rilmeli" diyerek, ilgili mevzuatta
yeni bir düzenlemenin şart oldu-
ğunu vurguladı.

“FİNANS SEKTÖRÜ VE 
SANAYİCİ İLETİŞİM 
İÇİNDE OLMALI”
Denizli firmalarının köklü bir

sanayi geleneğinden geldiğinin be-
lirtildiği toplantıda, ortalama firma
ömürlerinin uzun olduğu ve bölge
sanayicisinin borcuna sadık kaldı-
ğına vurgu yapıldı. Ayrıca, takipteki
kredi oranının düşük olduğu ken-
timizde, finans sektörünün bu ve-
rilerle yaklaşım göstermesinin
önemli olduğu ifade edildi.

Firmaların çalıştıkları bankalar-
la daha açık, daha şeffaf ve daha
güçlü iletişim kurması gerektiğinin
altı çizilen toplantıda, yapılandırma
süreçlerinin konkordato ile kıyas-
landığında daha rasyonel ve sür-
dürülebilir çözüm yolları sunabildiği
ifade edildi. 

Toplantıda, Denizli Sanayi Oda-
sı'nın finans sektörü ve sanayici ara-
sında kurulan köprülerin sağlam-
laştırılmasında öncü bir rol oyna-
yabileceğine de vurgu yapıldı.

“KonKordato
son çare olmalı”

Kuraklık nedeniyle pek çok çiftçinin zor günler geçiri-
yor. Konuyla ilgili açıklamada bulunan Denizli Tarım
Platformu Başkanı İrfan Osman Hatipoğlu, suyun ta-
rımsal üretimde en pahalı girdi olduğunu, su stresi-
nin giderek artacağını vurgu yaparak “Önerdiğimiz
önlemler alınırsa Denizli’de su stresinin azalacağını,
üretimde kopmaların olmayacağını inanıyoruz”

ZA Yi
Denizli Valiliği İl Göç İdaresi

Müdürlüğü'nden almış olduğum
geçici koruma kimlik belgemi

kaybettim.  
HÜKÜMSÜZDÜR

K. Hayata MARAM
Halep/SURİYE

Bekilli’de susuz yetişen
üzümler hasat ediliyor
İklim özellikleri nedeniyle Denizli’nin üzüm üretim mer-
kezlerinden biri olan Bekilli’de, susuz tarımla yetişen,
kalitesi ve aromasıyla ünlü üzümün hasadına başlandı.

Bekilli ilçesine bağlı Yeşiloba Mahal-
lesi’nde çiftçilik yapan Hikmet Toku’nun
bağında gerçekleştirilen üzüm hasadına
Denizli İl Tarım ve Orman Müdürü Şakir
Çınar, Bekilli Kaymakamı Muhammet Öz-
türk, Yeşiloba Mahalle Muhtarı Halil Ka-
ragöz, il ve ilçe müdürlüğü personeli ka-
tıldı. Türkiye'de üzüm üretiminde 4. sıra-
da yer alan Denizli'de 2023 yılı TÜİK ve-
rilerine göre 31 bin 205 hektar alanda 160
bin 666 ton ürün elde edildi. Denizli'de
bağcılık konusunda önemli bir nokta olan
Bekilli ilçesinde ise 3 bin 350 hektar alan-
da 8 bin 425 ton ürünün hasadı yapıldı.

“BAĞCILIK VAZGEÇİLMEZ”
Hasat etkinliğinde konuşan üretici

Yeşiloba Mahalle Muhtarı Halil Karagöz,
susuz tarım yapan mahallenin ana geçim
kaynağının bağcılık olduğunu söyledi. Al-
ternatif olarak lavanta ve kekik üretimi-
nin olmasına rağmen bağcılığın kendile-
ri için vazgeçilmez olduğu-
nu belirten Karagöz, tarımın
zorluklarına dikkat çekerek,
“Susuz olmasına rağmen
üzümlerimiz kalite ve aroma
bakımından çok güzel. Üre-
ticilerimize destek olan İlçe
Tarım Müdürlüğünden ge-
len uzmanlarla işbirliği ya-
parak, bölgenin gelişimine
katkıda bulunmayı amaçlı-
yoruz. Bağ bozumu etkinli-
ği ile yerel üreticileri bir ara-
ya getirmek istiyoruz” dedi.

“SOFRALIK ÜZÜM 
20 LİRADAN 
ALICI BULUYOR”
Denizli’nin üzüm üretimi

hakkında bilgiler veren İl
Tarım ve Orman Müdürü
Şakir Çınar da “Denizli’de
üzüm yetiştiriciliği uygun ik-
lim, arazi, toprak yapısına
göre ağırlıklı olarak Bekilli, Çal, Buldan,
Honaz, Baklan ve Güney ilçelerinde ya-
pılmaktadır. Bekilli bölgesinin iklim ve top-
rak yapısı üzüm üretimine uygun özellik
taşıdığından bölgede yetiştirilen ürünler
pekmez ve farklı sektörlerde değerlendi-
rilmektedir. 

Bekilli’de sektörel bağ yetiştiriciliği
yoğun olup ağırlıkta Çal karası ve İri kara
çeşitleri yetiştirilmektedir. İlçede Ağustos
ayı ilk haftasında başlayan hasat devam
etmektedir. Sektörel üzümler 15-20 TL,
sofralık üzümler ise 20 TL’den alıcı bul-
maktadır” dedi.

“TÜRKİYE' DE 4. SIRADA 
BULUNMAKTA”
Üreticilerle sohbet ederek onlara be-

reketli bir hasat sezonu dileyen, Bekilli il-
çesinde susuz ortamda yetişen üzümün
özellikleri ve tadına vurgu yaparak; “Bu-
gün Denizli İlinin Bekilli ilçesindeyiz. Bu-
rada üzüm hasadı ile ilgili bir etkinliğe ka-
tıldık. Üreticilerimizle birlikte hasat yapı-
yoruz. Üzüm ve bağcılık konusunda ilimiz
Türkiye' de 4. sırada bulunmakta. Hem
sofralık hem sanayilik, hem de kurutma-

lık üzüm konusunda, ülkemiz de önem-
li bir yer almaktadır. Bu bölgede tarımsal
faaliyetler olarak üzüm, lavanta ve kekik
gibi ürünlerin yetiştirilmesiyle çeşitlen-
mektedir. Tarım, yerel ekonomiye önem-
li katkılar sağlamaktadır. Bekilli üzümünün
özellikleri arasında su görmeden yetişme-
si ve buna bağlı olarak şeker oranının ar-
tırması bulunmaktadır. Bu, üzümün kali-
tesini etkileyen önemli bir faktördür. Üre-
ticilerimizin bugün çalışmalarına ortak ol-
duk, omuz verdik ve onlarla beraber ha-
sadımıza katıldık. İlimize ve Ülkemize ha-
yırlı olmasını diliyorum” dedi.

“BEKİLLİ EŞİTTİR ÜZÜM”
Kalite ve aramasıyla ünlü üzüm üre-

timinin Bekilli için vazgeçilmez olduğuna
vurgu yapan İlçe Kaymakamı Muhammet
Öztürk ise "Bekilli üzümünün güzelliğinin
temelinde büyüleyici bir doğa ve uzun bir
tarım geleneği yatıyor. Su kaynaklarının

azlığı, bu üzümlerin özel bir lezzet ve aro-
ma profiline sahip olmasına katkı sağlıyor.
Bu durum, Bekilli'deki bağların yağmur
sularıyla sulanmasıyla sınırlı kalırken,
üzümlerin doğal şartlarda olgunlaşması-
nı sağlıyor. Yüzyıllardır süregelen üzüm
yetiştirme geleneği, yerel halk arasında bir
üzüm kültürü oluşturmuş. Ayrıca, bölge-
deki alternatif tarım faaliyetleri, tarımsal
çeşitliliği artırırken, üzüm hala bölgenin en
önemli tarımsal ürünlerinden biri olarak
öne çıkıyor. Kekik, buğday ve arpa gibi
diğer ürünler de yetiştirilse de, hemen he-
men her mahallede bulunan bağlar ve
üzüm hasadı, Bekilli'nin kimliğinin ayrıl-
maz bir parçası. Üzümlerin bu denli özel
ve kaliteli olmasının temel nedenlerinden
biri de yerel üreticilerin bu alandaki tec-
rübeleri ve bağlılıklarıdır. Kısacası, Be-
killi'nin üzümleri bölgenin doğal özellik-
leri, iklimi ve tarımsal bin yıllık deneyimi
sayesinde benzersiz bir lezzet sunuyor. Bu
da kırsal yaşamın ve gelir kaynaklarının
sürdürülebilirliği açısından oldukça önem-
li. Demek ki Bekilli denilince akla hemen
üzüm gelmesi de bunun güzel bir yansı-
ması” şeklinde konuştu. İHA
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ABDİL YAŞAROĞLU
Merkezefendi ilçesi Karahasanlı

Mahallesinde 2021 yılında yapımı-
na başlanan ve müteahhitlerin işi bı-
rakması nedeniyle bir türlü tamam-
lanamayan Denizli Şehir Hastanesi
için en son mayıs ayında 4. ihale ya-
pıldı. İlk ihalesi Aralık 2020'de 1 mil-
yar 34 milyon 53 bin liraya gerçek-
leştirilen 1000 yataklı Denizli Şehir
Hastanesi'nin ikmal inşaatı, mayıs
ayında yapılan 4. ihalede Acil Durum
Hastanesi inşaatı ile birlikte 11 mil-
yar 999 milyon liraya yeni firmaya
verildi. İhalenin sonuçlanmasının
ardından şantiyede çalışmalar tek-
rardan başladı.

“DENİZİLİ’MİZE HAYIRLI 
UĞURLU OLSUN”
AK Parti Denizli İl Başkanı Yücel

Güngör, Denizli İl Sağlık Mü-
dürü Berna Öztürk'ü ziyaret
ederek şehre yapılan ve ya-
pılacak olan sağlık yatırım-
larını görüştüklerini belirten
Güngör, "1000 yataklı De-
nizli Şehir Hastanesi ve 400
yataklı acil durum hastanesi
inşaatına eş zamanlı olarak
başlandığını müjdelemek is-
terim. 400 yataklı acil durum
hastanesi inşaatı 210 günde
tamamlanacak. 1000 yatak-
lı şehir hastanesi 720 günde
tamamlanacak. Denizli’mize
hayırlı uğurlu olsun." dedi.

EMEĞİ GEÇENLERE 
TEŞEKKÜR ETTİ
Sosyal medyadan müj-

deyi veren Başkan Güngör,

“Bu güzel sağlık yatı-
rımlarının Denizlimize
kazandırılmasını sağla-
yan başta Cumhurbaş-
kanımız Recep Tayyip
Erdoğan olmak üzere,
Genel Başkan Yardım-
cımız Sayın Nihat Zey-
bekci'ye, Sağlık Baka-
nımız Prof. Dr. Kemal
Memişoğlu'na, milletve-
killerimiz Sayın Cahit
Özkan'a, Sayın Şahin
Tin'e ve Sayın Nilgün
Ök'e  ve emeği geçen
herkese çok teşekkür di-
yorum. Durmak yok ça-
lışmaya devam. Deniz-
limiz için hizmetkâr ol-
maya devam edeceğiz."
ifadelerini kullandı.

AK Parti Denizli İl Başkanı Yücel
Güngör, Denizli Şehir Hastanesi
ile Acil Durum Hastanesi inşaa-
tına başlandığını söyledi. Başkan
Güngör, Acil Durum Hastanesi'nin
210, Şehir Hastanesi'nin 720
günde tamamlanacağını bildirdi.

Denizli Şehir Hastanesi’nde
çalışmalar yeniden başladı

HABER MERKEZİ
Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı

Bülent Nuri Çavuşoğlu, en fazla 5 bü-
yükbaş hayvana sahip aile işletmelerine
arpa flake yem desteği vereceklerini müj-
deledi. Denizli Büyükşehir Belediyesinin
küçük aile işletmelerine yönelik hayata ge-
çireceği proje ile hem çiftçi hem de hay-

van yetiştiricileri kazanacak. 
İlk olarak çiftçinin elinde kalan arpa-

yı satın alacak Denizli Büyükşehir Bele-
diyesi, ürünü yem olarak kullanılan flake
şeklinde işlettirmesinin ardından büyük-
baş hayvan yetiştiricilerine dağıtacak.
Denizli Büyükşehir Belediyesinin hayata
geçireceği projeyle hem çiftçinin hem de
hayvan yetiştiricilerinin kazanacağı be-
lirtilirken, destek projesi yaklaşık 10 bin
üreticiyi kapsayacak.

BAŞVURULAR: 26 AĞUSTOS – 
06 EYLÜL 2024 
TARİHLERİ ARASINDA
Yem desteği projesine başvurular 26

Ağustos – 06 Eylül 2024 tarihleri arasın-
da www.denizli.bel.tr adresinden online
olarak veya Denizli Su ve Kanalizasyon
İdaresi Genel Müdürlüğü’nün (DESKİ)
kent merkezi dışındaki ilçe hizmet birim-
lerinden yapılabilecek. Yetiştiricilerin üre-
tim maliyetlerini düşürmek, daha sağlık-
lı ve yüksek verimli et ve süt üretimi ile
hayvancılığın geliştirilmesine ve sürdü-
rebilirliğe katkı sağlamak amacıyla hayata
geçirilen projeye başvuracak üreticilerin
işletmelerine kayıtlı en fazla 5 büyükbaş
hayvanı olma şartı aranacak. 

“RANTA DEĞİL ÜRETİME 
DAYALI BİR EKONOMİ İÇİN”
Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı

Bülent Nuri Çavuşoğlu, üretim maliyetle-
ri her geçen gün artan hayvan yetiştirici-
lerine bir nebze de olsa katkı sağlamak için
yem desteği vereceklerini söyledi. İnsanların
hayatına dokunacak projeler hayata ge-
çirmeye devam edeceklerini vurgulayan
Başkan Çavuşoğlu, “İnsanlarımızın gözle-
rini boyayacak projeler değil gerçekten
ayakları yere basan, halkımızın dertlerine
birebir derman olacak projeler gerçekleş-
tireceğiz. Yem desteği projemizle hem
elinde arpa kalan çiftçimiz kazanacak,
hem de yem desteği alan üreticimiz kaza-
nacak” dedi. Ranta değil üretime dayalı bir
ekonomi için üretmek isteyen herkesle be-
raber yol yürüyeceklerini vurgulayan Baş-
kan Çavuşoğlu, “Mutlu ve huzurlu bir
Denizli’yi hep beraber inşa edeceğiz”  ifa-
delerini kullandı.

İBRAHİM ALAYONT
Denizli’de geçtiğimiz günlerde

Sarayköylü çiftçiler su sorunu ne-
deniyle eylem başlatmış ve trak-
törleriyle Denizli-İzmir yolunu ka-
patmaya kalkmış ve isyan bayrağını
çekmişti. Yapılan toplantı sonucu
çiftçilere 1 hafta su verilmesi ka-
rarlaştırılmıştı. Denizli’nin farklı böl-
gelerinde de su sorunu nedeniyle
mahsullerini sulayamayan çiftçiler
zaman zaman tepkisini dile getir-
mişti. Su sorununun yanı sıra ürü-
nün para etmemesi nedeniyle Tür-
kiye’nin farklı bölgelerinde emek-
çiler tepkisini getirmişti. 

Denizli Merkez Ziraat Odası
Başkanı Hamdi Gemici, sorunlara
karşı önlem alınmaması duru-
munda kötü günlerin hem üretici-
leri hem de vatandaşı zor günler
beklediğini söyledi.

“NE YAPACAĞIMIZI 
ŞAŞIRMIŞ DURUMDAYIZ”
Tarımda sadece su sorununun

olmadığının altını çizen Denizli
Merkez Ziraat Odası Başkanı Ham-
di Gemici, “Tarımsal üretim bitme
noktasına gidiyor. Ne yapacağımızı
şaşırmış durumdayız. Çözüm ise
girdi maliyetlerinin artışını durdu-
racak şekilde çiftçinin desteklen-
mesinden geçiyor. Mazot ve güb-
re başta olmak üzere sertifikalı to-

humda fiyatları herkes görüyor.
Artışlar çok yüksek ancak ürün fi-
yatları 1 yıl önceki fiyatların altın-
da. Tarıma bakış açısı çok zayıf. Ta-
sarruf tedbirlerinden bahsediliyor.
Ülkenin bulunduğu durum sanki
çiftçinin yüzünden olmuş gibi. Şu
anda açmazın içindeyiz. Arpa ve
buğdayda başlayan hayal kırıklığı
diğer ürünlerde de sürüyor” ifade-
lerini kullandı. “Son 55-60 yılın en
kurak yılını yaşadık. Ayrıca son 63
yılın en sıcak mevsimini yaşıyoruz”
diyerek sözlerine devam eden Baş-
kan Gemici, “Barajlarda su yok.
DSİ kısıtlı sulama kararı aldı ancak
doğru dürüşt denetim yok. İkinci

ürününü eken ve su alanlar var,
alamayanlar ise bağırıyor” dedi.

“ALLAH KORUSUN 
KITLIKLA KARŞI KARŞIYA 
KALABİLİRİZ”
Pamukta 3 ay sonra hasar dö-

neminin başlayacağını ifade eden
Gemici, “Pamuğun fiyatı 18 ila 20
lira bandında. 2023 yılında 1 kilo
pamuğun maliyeti 25 liraydı. 2024
yılı maliyetli henüz hesaplanmış de-
ğil. O döneme kadar ne ile karşı-
laşacağız, bilmiyoruz. İşçilik mali-
yetleri çığ gibi büyüyor. Ay çekir-
değinde hasat başladı. Çerezlik ve
yağlık şu anda hasat ediliyor. Ora-
da da verim düşük… Geçtiğimiz yıl
çekirdeğini satamayan çiftçilerimiz
var. Gaziantep ve Güney Doğu
Anadolu bölgesinde Antep fıstığı
için eylem yaptılar. Geçen yıl 100
liradan satılan Antep fıstığının bu
sene fiyatı 85-90 lira arasında de-
ğişiyor. Enflasyonun üzerine bir
tane satılan ürün yok. Bunun so-
nunda Allah korusun kıtlıkla karşı
karşıya kalabiliriz. Çiftçinin yeni dö-
nemde üretim yapması için işini
karlı yapması, ürününü değerinde
satması ve devamında da biraz
para kazanıp gelecek yıl ekim yap-
ması lazım. Bunu yapamıyorlar.
Üretimi borçlanarak yapıyorlar.
Yeni dönemde sürdürülebilir olması
için sebep yok. Patatesten soğana,

karpuzdan kavuna hangi birini sa-
yalım. Bu yaşatılan sıkıntılar ne-
deniyle insanların üretime olan
şevki kalmadı ve soğudular. 

Adamlar elimdeki hazır parayı
neden kullanayım, zarar edeceğime
elimde kar kalsın diyor. Bir karış
boş yer kalmasın, çılgınlar gibi
ekim yapın dediler, elimizden tut-
madıktan sonra ne yapabiliriz. Ta-
rımın siyaseti olmaz, siyaset üstü-
dür. Tabandaki işçiden tepeye ka-
dar herkesin kafa yorması gereki-
yor. Bizim vicdanımız rahat, pan-
demi döneminden bu yana zarara
uğramamıza rağmen insanımız ek-
meye devam ediyor. Ticari işlet-
meler rakamlarının altında ürün sa-
tıyor mu? Zarar ediyorlar mı? Ser-
best piyasaya terk edilmiş tarım bit-
me noktasına gidecek. Acil önem-
ler alınmalı, yoksa ülke olarak bu-
nun bedelini ağır ödeyeceğiz” dedi.

“DESTEK MİKTARLARI 
AYNI AMA ENFLASYON 
DURMUYOR”
Yem bitkisi desteklerinden de

bahseden Gemici, “Yonca ve fide
belki 7-8 senedir destek miktarı aynı
duruyor. Bu rakam enflasyondan
neredeyse sıfırlandı. Pamukta da
primler 2 senedir aynı. Arpa ve
buğday da durum aynı ama en-
flasyon yerinde durmuyor” ifade-
lerini kullandı.

Büyükşehir’den
yem desteği!

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu,
üretim maliyeti her geçen gün artan büyükbaş hayvan ye-
tiştiricilerine yem desteği vereceklerini müjdeledi. 10 bin
üreticiyi kapsayacak yem desteği projesinin başvuruları 26
Ağustos – 06 Eylül 2024 tarihleri arasında yapılacak.

“KITLIKLA KARSI 
KARSIYA KALABiLiRiZ”
Gemici’den tarımsal

üretim uyarısı

Denizli Merkez Ziraat Odası Başkanı Hamdi Gemici, tarımda yaşanan sıkıntılar nede-
niyle isyan etti. “Ne yapacağımızı şaşırmış durumdayız” diyen Başkan Gemici,” Allah ko-
rusun kıtlıkla karşı karşıya kalabiliriz.Tarımsal üretim bitme noktasına gidiyor. Tarıma
bakış açısı çok zayıf. Tasarruf tedbirlerinden bahsediliyor. Ülkenin bulunduğu durum
sanki çiftçinin yüzünden olmuş gibi. Şu anda açmazın içindeyiz” ifadelerini kullandı.

HaBer
ÖZelÖZel
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ABDİL YAŞAROĞLU
Pek çok filmi dünyayla bir-

likte aynı anda vizyona getiren
ParibuCineverse, bu Cuma da
birbirinden farklı türde yerli ve
yabancı filmleri vizyona getiriyor.
Bilim kurgudan komediye, kor-
kudan animasyona kadar önem-
li yapımların vizyonda olacağı 23
Ağustos Cuma günü, sinemase-
verlere farklı dünyaların kapıla-
rını aralayacak. 

Vizyondaki filmlerin yanı sıra
Yaz Film Festivali kapsamında
Arıcı: Ölüm Kovanı ve
Freddy'nin Pizza Dükkanında
Beş Gece filmleri yeniden izle-
yiciyle buluşacak.  

Ayrıca, CGV Çocuk Aile Ku-
lübü Film Festivali kapsamında
Harika Kanatlar, Afacanlar
Kampta, Kardeş Takımı ve Ra-
fadan Tayfa 4: Hayrimatör film-
leri yeniden vizyona girecek.
Bunun yanı sıra Gözlerini Kırp
(BlinkTwice), Ölümsüz (TheC-
row), Mahşerin Üç Delisi, Ruh-
ların Kaçışı (SpiritedAway), Til-
ki ve Tavşan: Orman Macerası
(Fox& Hare SavetheForest),
TheHunted, Zill El Cin (Three)
ve Ben Babayım filmlerinin içe-
risinde bulunduğu 23 Ağustos
Cuma haftasının vizyon progra-
mı www.paribucineverse.com
üzerinden takip edilebiliyor.

Cuma günü 14 film
gösterime girecek

FERHAT SOLKOL
Denizli Büyükşehir Belediyesi tara-

fından düzenlenen ‘Yaz Konserleri’ kap-
samında Bozkurt’ta İsmail Barkan Türk
Halk Müziği Koro Konseri gerçekleştiril-
di. Bozkurtlular konserde doyasıya eğ-
lenirken konserde doğum günü sürpri-
ziyle gözleri dolan Başkan Birsen Çelik,
“Emeği geçenlere teşekkür ederim” dedi.

Bozkurt’ta Denizli Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından düzenlenen ‘Yaz Kon-
serleri’ kapsamındaİsmail Barkan Türk

Halk Müziği Koro Konseri
gerçekleştirildi. Çok sayıda
davetli ve Bozkurtluların
büyük ilgi gösterdiği kon-
serde İsmail Barkan ve De-
nizli Büyükşehir Belediye-
si KonservatuarıŞube Mü-
dürü Hakan Eyiden sevilen
şarkıları seslendirdi. Saat
21:00’de başlayan kon-
serde ‘Muhacir Yemekleri
Yarışması’nde dereceye gi-

renlerde ödüllendirildi. Kon-
serde ayrıca 66 yaşına ayak
basan Bozkurt Belediye Baş-
kanı Birsen Çelik’in doğum
günü kutlandı.

Bozkurt Belediye Baş-
kanı Birsen Çelik, “Denizli
Büyükşehir Belediye’mizce
düzenlenen ‘Yaz Konserleri’
kapsamında İsmail Barkan
Türk Halk Müziği Koro Kon-
seri ile Bozkurt’umuzda biz-
lere muhteşem bir gece ya-
şattı. Güzel gecede Hambat
Yerel Eylem Grubu ve Boz-

kurt Belediye'miz iş birliğinde gerçekleş-
tirdiğimiz 'Muhacir Yemekleri Yarışma-
sı'nda dereceye giren yarışmacılarımıza
hediyelerini takdim ettik. Ayrıca doğum
günümü kutlayan değerli dostlarımıza ve
sevgili Bozkurtlu hemşehrilerime min-
nettarım. Bizlere bu unutulmaz geceyi ya-
şatan başta Denizli Büyükşehir Belediye
Başkanımız Sayın Bülent Nuri Çavuşoğlu
ve bütün emeği geçenlere teşekkür ede-
rim. Sevginin memleketi Bozkurt’ta ya-
rınlar bugünden daha güzel olacak” ifa-
delerini kullandı.

Bozkurtlular konserle coştu

HABER MERKEZİ
Türkiye’nin gündemini

meşgul eden CHP Genel
Başkanı Özgür Özel’in ayak
röntgenini Denizlili orto-
pedi doktoru değerlendirdi.
Op. Dr. Pehlivan, “Basit
bir kırık, sorunsuz şekilde iyi-
leşecek.” dedi.  CHP Genel
Başkanı Özgür Özel, geçti-
ğimiz günlerde ayağının kı-
rıldığını açıklamış, hemen
ardından da ayağının kırıl-
madığı, silahla vurulduğu
şeklinde sosyal medyada paylaşımlar çık-
mıştı. Söylentileri sonlandırmak isteyen Öz-
gür Özel de ayağının röntgen filmini ka-
muoyuyla paylaşarak, “inanmayan ince-
lesin.” demişti.

“SORUNSUZ 
ŞEKİLDE
İYİLEŞECEK”
Denizli’de görev

yapan Op. Dr. Ali Tu-
fan Pehlivan, Özel’in
röntgenini inceleyerek
bir video çekti ve sos-
yal medya hesabın-
dan paylaştı. Pehlivan,
Özgür Özel’in basit bir
ev kazasıyla ayağının
tarak kemiklerinde kü-
çük kırıklar oluştuğu-

nu, sorunsuz bir şekilde iyileşeceğini
beklediğini söyledi. Pehlivan çektiği vi-
deoda ayrıca silahla yaralanma olsaydı
görülmesi gereken örnek bir röntgen fil-
mini de takipçileriyle paylaştı.

‘Basit Bir KırıK’
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Macaristan’ın Bugaç kasabası
bozkırında, Türk Turan Kurulta-
yı'nın tören alanına adım atarken,
kendimi tarihin derinliklerinden
yükselen bir destanın içinde his-
settim. Macar Turan Vakfı tarafın-
dan düzenlenen bu etkinlik, Atilla
önderliğindeki Hun ordusunun ihti-
şamını ya da Türklerin Ergene-
kon'dan çıkışını adeta gözler
önüne seriyordu. 

Atlı ve yaya birlikler, tarihî giy-
sileri içinde, asırlar öncesinden ge-
len bir yürüyüş kolu gibi tören ala-
nına girerken, biz izleyenlerin
kalplerine bir gurur duygusu ya-
şattı. O anlarda, sanki sadece bir
tören değil, bir milletin binlerce yıl-
lık yürüyüşüne tanıklık ediyorduk.

Tören alanı, tam anlamıyla bir
destanın canlandırıldığı bir sah-
neydi. Ortada, sembolik bir anlam
taşıyan bir çadır yer alıyor, bir ke-
narda ise protokol tribünü göze
çarpıyordu. 

Ziyaretçilerin oturarak seyret-
meleri  için  hazırlanmış gölgelik-
lerle çevrili seyir alanları, sıralı
ağaç oturaklarla desteklenmişti. 

Gökyüzünde gururla dalgala-
nan Türk devletleri bayrakları ve
alanda sıralanan savaşçılar, bir an

için zamanda geriye yolculuk yap-
mışız hissini veriyordu. Türk tarihi-
nin o kudretli ruhu, atların sert
adımlarıyla toprağa vuran nallar-
dan ve davul seslerinde yankılanı-
yordu.

Kurultayda temsil edilen bütün
Türk devletleri ve özerk cumhuri-
yetlerin bayraklarıyla dört nala koş-
turan atlılar, alanı defalarca turla-
yarak törenin zirve noktasını
oluşturdu. Şanlı bayrağımız ve di-
ğer Türk bayraklarının gururla ta-
şındığı anlarda, izleyicilerden yük-
selen alkış sesleri, yüreklerdeki
milli hissiyatı perçinledi. 

Bu anlar, bir milletin tarih bo-
yunca biriktirdiği gururun, bugün
de canlı biçimde yaşadığını haykı-
rıyordu.

Tören alanında yankılanan
Türk müziği eserleri ise bir başka
ruhun dirilişine vesile oldu. Neşet
Ertaş’ın “Ah Yalan Dünya” türküsü
ile Aşık Veysel’in “Uzun İnce Bir
Yoldayım” türküleri alanda yankı-
lanırken bizlere büyük mutluluk
verdi. Yine alanda “Katip uykudan
uyanmış hiçleri Mahmut” ve “Çır-
pınırdı Karadeniz bakıp Türkün
bayrağına” gibi anonimleşmiş
eserler, bütün alana yayıldıkça, zi-

yaretçilerin hep bir ağızdan eşlik
etmeleri, bu müzikal mirasın ne
denli derin ve geniş bir yankı bul-
duğunu gösterdi. Bizlerin coşkuyla
tempo kurmasına yol açtı.

Anonslar ve konuşmalar Ma-
carca yapılıyor olsa da, arada Tür-
kiye Türkçesiyle gerçekleştirilen hi-
taplar, kalplerimizi bir anda o yöne
çevirdi. 

Avrupa’nın ortasında ses bay-
rağınız Türkçe’mizi dinlemek bize
müthiş bir gurur verdi. 

Macar ve Türk kültürlerinin bu
denli iç içe geçmesi, tarihten gelen
bağların hala ne kadar güçlü oldu-
ğunu bir kez daha hatırlattı.

Törende KKTC Meclis Başkanı
Zorlu Töre ve Denizli Milletvekili
Yasin Öztürk’ün isimlerinin anons
edilmesi ve protokolda yer almaları
sevindiriciydi.

Bu tören, sadece bir kutlama
değil, Türk ve Macar milletlerinin
ortak tarihine bir saygı duruşuydu.
O anlarda hissedilen, gurur ve coş-
kunun, yılların eskitemediği bir ru-
hun bugüne taşınmış haliydi.

KURULTAYDA SANNE GÖS-
TERİLERİ

Macaristan Türk-Turan Kurulta-
yı'nda sahne gösterileri, etkinliğin
ruhunu canlandıran ve katılımcı-
lara unutulmaz anlar yaşatan
önemli bir unsur olarak öne çıktı.
Kurultay alanında kurulan sahne,
iki gün boyunca durmaksızın de-
vam eden çeşitli performanslara
ev sahipliği yaptı. 

Türkmenistan'dan gelen halk
dansları grubu, kurultayın en çok
beğenilen gösterilerinden birini
sergiledi. Geleneksel Türkmen kı-

yafetleri içinde sahne alan genç
dansçılar, dinamik hareketleri ve
etkileyici müzikleriyle izleyicileri bü-
yüledi. Bu performans, kurultayın
kültürel zenginliğini ve çeşitliliğini
yansıtması bakımından büyük bir
değer taşıdı.

Birinci gün boyunca sahne, bir-
birinden farklı sanatçılarla dolup
taşarken, her bir sanatçı ya da
grup kendi kültürünü ustalıkla yan-
sıtarak izleyicilere unutulmaz anlar
sundu. Kurultayın ikinci günü ise
daha çok konserlerle geçti. Özel-
likle Kazakistan'dan gelen Turan
müzik grubunun performansı, et-
kinliğin manevi atmosferini güç-
lendiren önemli anlardan biriydi.
Şaman ateşinin ardından gelen bu
konser, kurultayın zirve noktaların-
dan biri olarak kaydedildi.

Sahne gösterileri, yalnızca bir
eğlence unsuru olmanın ötesinde,
Türk kültürel mirasının canlı tutul-
duğu ve paylaşıldığı bir alan olarak
önemli bir rol oynadı. Bu gösteriler,
hem kültürel bağların pekişmesine
hem de kurultayın derinleştirilme-
sine katkıda bulundu. Aynı za-
manda, kurultay alanındaki çadır-
larda da farklı kültürel örnekler
sunuldu, bu da etkinliği adeta bir
kültür şölenine dönüştürdü.

Ancak, kurultay alanının geniş
tutulmasına rağmen, Ağustos ayı-
nın kavurucu sıcaklığı ve binlerce
kişinin katılımı, bazı zorlukları be-
raberinde getirdi. Özellikle seyir
alanlarının yetersizliği ve hijyenik
olmayan ortamlar, kurultayın eksi-
leri olarak öne çıkabilir. Yine de, bu
olumsuzluklara rağmen, kurultayın
artıları eksilerinden çok daha fazla
idi ve katılımcılar için zengin bir
kültürel deneyim sundu.

Yusuf KABUKÇU

Kurultay tÖren alanı (5)

HayaTa Daİr

Biri Macar biri Türk iki mü-
zisyen çadırlarına gelen
bizlere bir turan türküsü

ile ağırladı.
Türkmesintan halk dansları
ekibi gösterisini yaparken.

Kurultaya katılan temsilci-
ler için hazırlanmış toplantı

çadırı.

Tören alanında gösteriye
hazırlanan kartal ve Şahin

terbiyecileri.

Kurultay alanının değişik
bölümlerinde konuşlandırıl-
mış kırbaç şaklatan Macar

gençlerinden biri.
Kurultayda tören alanından

bir görüntü.

Bir Uygur sanatçı sahnede
şarkı söylüyor.

HABER MERKEZİ
Denizli Büyükşehir Belediyesinin,

eski yazlık sinemaları tekrar canlandı-
racak projesi Yaz Sinema Günleri devam
ediyor.Ziya Tıkıroğlu Açıkhava Tiyat-
rosu’nda düzenlenen ‘İftarlık Gazoz’
film gösterimine Büyükşehir Belediye
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, eşi
NilgünÇavuşoğlu, davetliler ve çok sa-
yıda izleyici katıldı. Gazoz satan bir es-
nafın yanına çırak olarak başlayan bir
çocuğun ramazan orucu ile başlayıp üni-
versite yıllarında hapishane de ölüm oru-
cuyla sonlanan hayatını anlatan, 1970’li
yıllarda bir Ege kasabasının sosyal ha-

yatı ve dönemin politik atmosferi ile har-
manlayan film izleyicilerden tam not
aldı.Açıkhava Tiyatrosu’na akın eden
binlerce Denizlili, ‘İftarlık Gazoz’ ile
hem güldü, hem ağladı.Vatandaşlara
açık havada film izleme keyfi yaşatılır-
ken ayrıca ücretsiz olarak da patlamış mı-
sır ve gazoz ikram edildi. 

SANAT ŞEHRİ DENİZLİ
Burada davetlilere seslenen Denizli

Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent
Nuri Çavuşoğlu, Yaz Sinema Günleri
projesinin bu denli ilgi görüleceğini tah-
min etmediklerini ifade ederek, ilgi gös-

teren tüm hemşehrilerine teşekkürlerini
iletti. Yaz Sinema Günleri ile geçmişten
geleceğe bir köprü kurulduğunu vurgu-
layan Başkan Çavuşoğlu, “Umut ediyo-
rum ki, bu güzel projemiz gelecek sene-
lerde de nostaljik filmlerle devam edecek.
Yeni birçok etkinliğe imza atacağız. Biz
göreve başladığımızda şehrimizin artık bir
sanat şehri olmasını, sokaklarında in-
sanların mutlu olduğu, yüzünün güldü-
ğü ve zor şartlarda bile eğlenmeyi başa-
rabilen Denizli hayalimiz vardı. Bu ha-
yalimizi hep birlikte inşa ediyoruz. Bu gü-
zel gecede bizlere eşlik ettiğiniz için sizlere
teşekkür ediyorum” dedi.

DENİZLİ BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYESİ YAZ 
SİNEMA GÜNLERİ
Öte yandan Denizli Büyükşehir Bele-

diyesi Yaz Sinema Günleri 14 Eylül’e dek
devam edecek. Türk sinemasının başarı-
lı yapımları Denizlililerle ücretsiz bulu-
şurken, rezervasyon ebilet.denizli.bel.tr ad-
resinden online olarak yapılacak.

28.08.2024 Entelköy Efeköy'e Karşı
31.08.2024 Aşk Tesadüfleri Sever
4.09.2024 Aile Arasında
7.09.2024 Vizontele
11.09.2024 Bizim İçin Şampiyon
14.09.2024 Kelebeğin Rüyası

Denizli Büyükşehir Belediyesi, Yaz Sinema Günleri kapsamında Türk Sinemasının özgüneser-
lerinden biri olan ‘İ�arlık Gazoz’ film gösterimi ile izleyicilere unutulmaz bir akşam yaşa�ı.
Açıkhava Tiyatrosu’na akın eden binlerce Denizlili, ‘İ�arlık Gazoz’  ile hem güldü, hem ağladı.

‘İftarlık Gazoz’ hem
güldürdü, hem ağlattı

HABER MERKEZİ
Pamukkale Üniversitesi

(PAÜ) Sağlık, Kültür ve Spor
Daire Başkanlığı bünyesinde ça-
lışmalarını sürdüren Türk Halk
Müziği Topluluğu Korosu, 22-26
Ağustos tarihleri arasında Ma-
kedonya/Ohrid şehrinde ger-
çekleştirilecek olan uluslararası
korolar festivaline katıldı. 

Pamukkale Üniversitesi
(PAÜ) Sağlık, Kültür ve Spor
Daire Başkanlığı bünyesinde ça-
lışmalarını sürdüren Türk Halk
Müziği Topluluğu Korosu hü-

nerlerini Makedonya’da sahne-
ye çıkacak. 

Eğitim Fakültesi, Güzel Sa-
natlar Eğitimi Bölümü Müzik
Eğitimi Anabilim dalı Öğr. Gör.
Zühal Feray Şenkibar yöneti-
minde 22-26 Ağustos tarihleri
arasında Makedonya/Ohrid şeh-
rinde gerçekleştirilecek olan ulus-
lararası korolar festivaline
PAÜ’yü temsilen katılacak olan
PAÜ Türk Halk Müziği Toplulu-
ğu Korosu festivalde konser ve
yarışma kategorilerinde perfor-
mans sergileyecek.

paÜ korosu festival için
makedonya’ya gitti
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sahibinden
2016 Dacıa 
Sandero Stepway
1.5 DCI 184,000 km
Ön iki çamurluk
boya harici hatasız
580.000 TL
0 532 317 53 11

oTomoTiV

sahibinden
2014 Seat İbiza
1.4 LPG’li
146 bin km
Değişen yok 
3 parça boya
530.000 TL
0 532 769 19 85

oTomoTiV

sahibinden
Audi A6 Sedan 
2.0 TdI  
2008 model dizel
otomatik, 101 bin km 
İlk sahibinden Siyah 
Değişen yoktur, 
4 parça boyalıdır 
1.010.000 tl 
0 532 214 89 22

oTomoTiV

SAhİBİndEn
Asmalıevlerde 

1+1 Kiralık Apart Eşyalı
0 533 391 38 33

TEV Denizli Şubesi
Adres: Çaybaşı Cad. No.32 

Küçüksaray Apt. Zemin Kat D.2
20010 Denizli / TÜRKİYE

Telefon: (0258) 264 65 99 
264 64 90 - 262 33 63

E-Posta: denizli@tev.org.tr

eleman aranıyor
Bünyemizde görevlendirilmek üzere imalat ustaları, 

kaynakçılar ve yardımcı personeller alınacaktır. 
Ücret dolgundur.  tüm sosyal haklar mevcuttur. 

müracaatlar şahsen firmamıza yapılacaktır. 
tel: 0553 217 35 41 

gsd çelik yapı İnşaat 
adres: izmir yolu üzeri, Beylerbeyi mevkii

(volvo akça karşısı) denizli

Olay, 17 Ağustos Cu-
martesi günü gece 02.00
sıralarında Pamukkale il-
çesi Kınıklı Mahallesi'nde
meydana geldi. Edinilen
bilgilere göre, görev yap-
tığı Hakkari’den memle-
keti Denizli’ye izne gelen
piyade sözleşmeli onbaşı
Muhammet Yazır ile bir
grup arasında eğlence
mekanı çıkışı tartışma ya-
şandı. Tartışmanın kav-
gaya dönüşmesi üzerine 5
kişilik grup izne gelen as-
kere saldırdı. Olayın ardından bıçakla ağır
yaralanan Yazır, ambulansla hastaneye
sevk edildi. Tedavi altına alınan Yazır,
doktorların tüm müdahalesine rağmen
aşırı kan kaybından dolayı hayatını kay-
betti. Olayın ardından, kavgaya karışan
Samet A., Halil Basri C., Enes B., U.T. ve

T.Ç., polis ekipleri tarafın-
dan kısa sürede gözaltına
alındı. Emniyetteki işlemle-
rinin ardından adliyeye sevk
edilen şüphelilerden Samet
A., Halil Basri C. ve Enes B.
tutuklanarak cezaevine gön-
derilirken; diğer şüpheliler
U.T. ve T.Ç. ise adli kontrol
şartıyla serbest bırakıldı.

OLAY ANINA AİT 
GÖRÜNTÜLER 
ORTAYA ÇIKTI
İzne gelen askerin 5 kişi

tarafından darp edildiği anlara ait gö-
rüntüler ortaya çıktı. Görüntülerde 5 ki-
şinin Yazır’a saldırdığı, yerde tekme ve
yumruklar attığı görülüyor. Görüntülerin
devamında ise yerde kanlar içerisinde ka-
lan Yazır’a sağlık ekipleri tarafından mü-
dahale edildiği anlar yer alıyor. İHA

HATİCE İÇKE 
TÜİK’in yayınladığı Ağustos ayı

motorlu taşıtlar istatistiklerine göre,
Denizli’de toplam araç sayısı yüz-
de 8,2 oranında artış gösterdi ve
toplam araç sayısı 525 bin 7’ye
yükseldi.  En çok satış ise motosiklet
grubunda gerçekleşti. 

Motosiklet satışları geçen yıla
oranla yüzde 25 oranında arttı ve
116 bin 828’e yükseldi.  

“MOTOR FİYATLARI 
ÇOK UYGUN”
Denizli Otomobilciler Dernek

başkanı ve Motorlu Araç Satıcıları
Federasyonu (MASFED) Yönetim
Kurulu Üyesi Necip İrdem, moto-
siklet satışlarındaki artışla ilgili,
“Motosikletlerin tercih edilme se-
bebi fiyatların uygun olması. Ayrı-
ca Türkiye’de nüfusa göre en çok
araba düşen şehir Denizli. Buda tra-
fiğin yoğun olmasına neden oluyor.
Otoparkların düzensiz ve yersiz ol-
ması da motosikletlere yönelimi art-
tırıyor. Motorlarda kampanyalar
oluyor, satışlarda ödemeler taksit-
lere bölünüyor. Bu da motosiklet
alımını daha da kolaylaştırıyor. İn-

sanların motosikletlere yöneliminin
artmasını tetiklendi aslında” dedi.

“MOTOR PRATİK, YER VE 
ZAMAN KAYBI OLMUYOR”
İkinci el araçlarda satışlarında

banka faizlerinin yüksek olması
nedeniyle düştüğünü kaydeden İr-
dem “Araba fiyatlarındaki düşüş
hala devam ediyor. Banka faizle-
rinin çok yüksek olması nedeniyle
insanlar kredi çekemiyor. Elindeki
parayı da bankaya bağlıyorlar. Bu
durum ikinci el araç fiyatlarını çö-
kertti. İkinci el araç fiyatları belki de
son 10-15 yılın en kritik seviyesini
yaşıyor. Motor fiyatları, günümüz
şartlarındaki para politikasında pa-
ranın değersizliğine bakarsanız uy-
gun. Bugün işe gidip gelmek için
alabileceğiniz bir motor 50 bin li-
radan başlıyor. Bu motorla insan-
lar işini görebiliyor. Hem pratik,
hem yer, zaman kaybı olmuyor.
Arabaya göre daha az yakıt har-
cadığı için yakıttan tasarruf oluyor.
Denizli trafiği çok kalabalık olma-
sı da insanların motora yönelme-
sinde bir etken” şeklinde konuştu.

Denizli’nin Çivril ilçesinde daha ön-
ceden husumeti bulunan iki kişi pazar-
yerinde karşılaştı. Tartışmaya aile ve ak-
rabaların da dahil olmasıyla kavgaya
dönüştü. Pazaryerinde başlayan kavga
hastanede bitti.

Olay, Denizli’nin Çivril ilçesinde pa-
zaryerinde meydana geldi. Edinilen bil-
giye göre, ilçe pazarında karşılaşan ve ara-
larında husumet bulunan iki kişi tartış-
maya başladı. Tartışma kısa sürede yeri-
ni kavgaya bıraktı. 

Kavga tarafların akraba ve aileleri de
karışınca kavga büyüdü. Pazaryeri dışına

taşan kavgada birbirine giren iki grupta
3 kişi farklı yerlerinden bıçaklandı. 

Kavgaya karışan zanlılar polis tara-
fından gözaltına alınırken bıçakla yara-
lanan üç kişi ambulansla Çivril Hilmi Öz
Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı. Bıçakla ya-
ralanan bir kişi yapılan ilk tedavisinin ar-
dından Denizli’ye sevk edildi. Diğer iki ya-
ralının tedavisi Çivril Hilmi Öz Devlet Has-
tanesi’nde devam ediyor.

Olayın duyulmasının ardından iki ta-
rafın akraba ve aile bireyleri hastane önü-
ne akın ederken polis hastane önünde gü-
venlik önemli aldı. İHA

Pazarda başlayan
kavga hastanede bitti

darp edildiği
görüntüler

ortaya çıktı

Denizli’de izne gel-
diği memleketinde
öldürülen sözleş-
meli onbaşının,
eğlence mekanı çı-
kışı darp edilerek
bıçaklandığı an-
lara ait görüntüler
ortaya çıktı.

otomobil hız kesti,
motosiklet revaçta
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) Ağustos ayı motorlu taşıtlar istatistiklerini yayınladı.
Yayınlanan verilere göre, Denizli’de motosiklet grubu satışları geçen yıla göre yüzde 25
oranında artış gösterdi. Denizli Otomobilciler Derneği Başkanı Necip İrdem, bu artışın
nedenini motorların daha ucuz ve pratik olmasından kaynaklı olduğu değerlendirdi.

HaBer
ÖZelÖZel
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BulmaCa çÖZÜmlerİ

süper lig’de haftanın
hakemleri açıklandı

Merkezefendi Belediye Başkanı Şeniz Doğan’dan Yukatel Merkez-
efendi Belediyesi’ne destek açıklaması geldi. Başkan Doğan, bu sezo-
nun daha güçlü ve heyecan dolu maçlara sahne olacağını vurguladı.

BaŞKan Doğan; “Bu sezon
DaHa Heyecanlı olacaK”

SPOR SERVİSİ
Galatasaray, UEFA Şampi-

yonlar Ligi play-off turu ilk
maçında deplasmanda İsviç-
re'nin YoungBoys takımına 3-
2 yenilerek tur umutlarını İs-
tanbul'a bıraktı.

Bern kentindeki Wankdorf
Stadı'nda yapılan maçın 4. da-
kikasında JoelMonteiro'nun go-
lüyle 1-0 geri düşen sarı-kır-
mızılı takım, LucasTorreira,
MauroIcardi ve Barış Alper Yıl-
maz ile pozisyonlar üretti. Gir-
diği pozisyonlardan yararlana-
mayan Galatasaray, 45+4.
dakikada Monteiro'nun golüne
engel olamayınca devre arası-
na 2-0 geride girdi. Mücadele-
nin ikinci yarısında geri dön-
meye çalışan sarı-kırmızı ekip,

66 ve 72. dakikalarda Michy-
Batshuayi'nin attığı gollerle sko-
ru 2-2'ye getirdi. Galatasaray,
86. dakikada FilipUgrinic'in
penaltıdan attığı golle saha-
dan 3-2 mağlup ayrıldı.

RÖVANŞ 27 AĞUSTOS 
SALI GÜNÜ
Karşılaşmanın rövanşı, 27

Ağustos Salı günü İstanbul'da
oynanacak. Galatasaray, adını
Şampiyonlar Ligi'ne yazdır-
mak için normal sürede 2 fark-
lı galibiyete ihtiyaç duyacak.
Sarı-kırmızılı takımın tek farklı
galibiyetinde maç uzatmalara
gidecek. Beraberlik veya Yo-
ungBoys galibiyetinde ise Ga-
latasaray, yoluna UEFA Avru-
pa Ligi'nden devam edecek.

CimBomun
tur umutları 
istanBul’a Kaldı

BUGÜn
21.00 Alanyaspor - Göztepe: M. Ali Metoğlu
24 AĞUSTOS CUMARTESİ
19.15 Sivasspor - Eyüpspor: Zorbay Küçük
21.45 Galatasaray - Gaziantep FK (Ertelendi)
21.45 Bodrum FK - Konyaspor: Çağdaş Altay
25 AĞUSTOS PAZAR
19.15 Kasımpaşa - A. demir: A. Buğra Taşkınsoy
19.15 Samsunspor - Başakşehir (Ertelendi)
21.45 Antalya - hatayspor: Atilla Karaoğlan
21.45 Ç. Rize - Fenerbahçe: Turgut doman
26 AĞUSTOS PAZARTESİ
21.00 Trabzonspor - Kayseri (Ertelendi) İhA

Trendyol Süper Lig’in 3. haf-
tasında oynanacak maçlarda gö-
rev yapacak hakemler belli oldu.

Trendyol Süper Lig’de 3. haf-
ta heyecanı bugün, 24 Ağustos
Cumartesi ve 25 Ağustos Pazar
günü oynanacak maçlarla yaşa-
nacak. Söz konusu müsabakala-
rı yönetecek hakemler de Türki-
ye Futbol Federasyonu’nun (TFF)
internet sitesinden duyuruldu.
Haftanın programı ve görev ya-
pacak hakemler şöyle:

SPOR SERVİSİ
Merkezefendi Belediye Başkanı

Şeniz Doğan, ligde dört yıldır ver-
dikleri mücadelenin sonucunda, bu
sezonun oldukça heyecanlı geçeceğini
belirtti. Açıklamasında, “ İlk maçımı-
zı PAÜ Arena’da oynayacağımız bu
sezonda, daha güçlü, daha hırslı ve
heyecan dolu maçlar bizleri bekliyor”
ifadelerini kullandı. Bu sezon Mer-
kezefendi Belediyesi Basketbol Ta-
kımı’nın performansına dair umutlu
olduklarını vurgulayan Başkan Do-
ğan, taraftarların da büyük bir destek
vereceğini umduğunu söyledi. Do-
ğan, Merkezefendi Belediyesi ola-
rak basketbol severlerin desteklerini
beklediklerini ve tüm maçlarda en iyi
performansı sergilemek için çalışa-
caklarını sözlerine ekledi.



Hizmet 23 AĞUSTOS 2024 CUMA

ABDİL YAŞAROĞLU
Denizlispor’da sezonun başlaması-

na kısa bir süre kala 20 yaşındaki genç
yıldız Samet Emre Gündüz, yeşil-si-
yahlılarla bağlarını kopardı. Kulüpten
alacaklarını tahsil
edebilmek için fede-
rasyona ihtar çeken
genç oyuncunun
tüm kapıları kapattı-
ğı öğrenildi. Samet
Emre ile görüştükle-
rini ancak bir sonuç
alamadıklarını ifade
eden Denizlispor
Futbol Şubeden So-
rumlu Asbaşkan Gü-
ray Özkan, “Kalma-
sı için çok uğraştık.
Her konuda yardım-
cı olmaya hazırız de-
dim ancak kafasında
Denizlispor’u bitir-
miş. O konuda çok
vefalı davranmıyor.
Denizlispor’da kaldı-
ğı için ailecek huzur-
suz olduklarını söy-
ledi. Çağdaş Mavi-
oğlu hocamızda, Samet’in antrenman-
larda ve takım içinde içtenlikle hareket
etmediğini söyledi. Bizde ‘o zaman
teklif gelsin değerlendirelim’ dedim.
Denizli’yi, Denizlispor’u istemeyen bir
oyuncuyla da yola devam edemeyiz.
Zorla güzellik olmaz. Ona her şeyi sun-
duk ama olmadı” diye konuştu.

“BİZİ İSTEMEYEN BİRİNE 
NE YAPABİLİRİZ?”
Denizlispor’da profesyonel olmuş ve

kulübün imkanları ile bir noktaya gel-

miş gençlerin vefasız davranmaması ge-
rektiğini söyleyen Özkan, “Samet Em-
re’yi anlaşabilirsek göndereceğiz. An-
kara’dan bir kulüpten teklif geldiğini biz-
lere iletti. Resmi teklif geldiğinde kulü-

bün çıkarları doğ-
rultusunda hareket
edeceğiz. Henüz bir
fiyat belirlemedik
ancak duruma göre
yol alacağız. Samet
Emre’ye kamuo-
yuna durumu ken-
din açıkla. Deniz-
lispor’dan ayrılmak
istediğini söyle in-
sanlarda gerçekleri
bilsinler dedik. De-
dikodu çıkmasın is-
tedik. Alacaklarının
çoğunu da ödedik.
Ufak bir takam var,
kendisine de bu üc-
reti hemen ödeye-
lim diye söyledim.
Kendisi üstüne
basa basa bu du-
rumun parayla ala-
kası olmadığını, git-

mek istediğini huzursuzluk yaşadıkları-
nı söyledi. Her futbolcumuz bizim için
değerli, ona da bu durumda ihtiyacımız
var. Ama bizi istemeyen birine ne ya-
pabiliriz? Bu dakikadan sonra Samet’i
takımda tutmamızın bize çok getirisi ol-
maz. Normal şartlarda olsa onu çok is-
tiyoruz, çokta uğraştık ancak olmadı. Sa-
met’in ailesiyle görüşmek istedik ancak
kabul etmediler. Denizlispor ile bir yer-
lere gelmiş gençlerimizin böyle yap-
maması gerekiyor. Ama yapacak bir şey
yok” ifadelerini kullandı.

Denizlispor Futbol Şubeden Sorumlu
Asbaşkan Güray Özkan, Samet Emre
Gündüz kriziyle ilgili yaşananları Hiz-

met Gazetesi’ne anlattı. Samet Em-
re’nin, Denizlispor’u kafasında

bitirdiğini söyleyen Asbaşkan Özkan,
“Çok vefalı davranmıyor. Ancak sizi
istemeyen birine ne yapabilirsiniz?

Ankara’dan bir kulübün kendisine
transfer teklifinde bulunduğunu söy-

ledi. Kulübümüzün çıkarları doğrul-
tusunda karar alacağız. Resmi

teklifin gelmesini bekliyoruz” dedi.

İBRAHİM ALAYONT 
Denizlispor’da Samet Emre

Gündüz krizi baş gösterdi. 20 ya-
şındaki genç futbolcu alacakları
ödenmediği için kulübe ihtar çe-
kerken Başkan Ahmet Yalın Yıl-
dırım, “Şu an durumu belli değil
ancak ‘burada oynayacağıma kurye olu-

rum’ diyor. Biz kavgaya gidiyo-
ruz, bize inananlarla yola devam

edeceğiz” dedi.
Yeni sezon hazırlıklarına tam

gaz devam eden Denizlispor’da
genç futbolcu Samet Emre Gündüz
ile ipler koptu. Kulüp Başkanı Ah-

met Yalın Yıldırım, “Bize inananlarla

devam edeceğiz. İlk günden bu yana sı-
kıntılar yaşıyoruz. 

‘Denizlispor’da oynayacağıma kurye
olurum’ diyor. Ailesi de aynı şekilde De-
nizlispor’u istemiyor. Bizi zor zamanda
yarıda bırakır. Biz kavgaya gidiyoruz. Ka-
çacak adamlarla yola çıkmayız” diyerek du-
ruma tepki gösterdi.
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“Denizlispor’da oynayacağıma
kurye olurum diyor”

‘Zorla guZelliK olmaZ’
Güray Özkan, samet

için resmi tekli� 
beklediklerini söyledi


